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П Р О Т О К О Л     

№ 16 

 

 Днес, 24.01.2025 г., от 13.00 часа в зала 203 на Община Шумен се 

проведе заседание на ПК „Икономическа политика, туризъм, общинска 

собственост и контрол по сделките с общинско имущество“ 

/ИПТОСКСОИ/. 

 

 На заседанието присъстваха: 
СУНАЙ САДЪК                                 председател  

ЗЛАТИН КАЙРЯКОВ               зам.-председател 

ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ        член 

 ДАНАИЛ ДАНЧЕВ                            член 

ПЕТЪР ПЕТРОВ               член 

ИВАЙЛО ИЛИЕВ                              член. 

 ДИМИТЪР АЛЕКСАНДРОВ   член. 

     

На заседанието присъстваха още: общинска администрация, кметове на 
кметства, представители на ОП „Чистота“ и журналисти. 

 Заседанието бе открито и ръководено от председателя на ПК 

ИПОСКСОИ - г-н Сунай Садък, който представи точките, насочени към 

комисията, текущ материал и попита за други предложения по дневния ред? 

Няма такива. 

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” комисията прие 
следния: 

Д Н Е В Е Н     Р Е Д: 

 

1. Приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за 
определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на 
територията на Община Шумен /т. 1 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

2. Приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за 
определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на 
територията на Община Шумен /т. 2 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

3. Приемане на изменение на Наредбата за определяне на местните 
данъци на територията на община Шумен /т. 3 от дневния ред на 

предстоящата сесия/ 

4. Възлагане на управлението на„ДИАГНОСТИЧНО-КОНСУЛТАТИВЕН 

ЦЕНТЪР I - ШУМЕН“ ЕООД /т. 15 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

5. Промяна  в структурата в ОП „Чистота“ от 01.02.2025 г. /т. 16 от 

дневния ред на предстоящата сесия/ 

6.  Поправка на очевидна фактическа грешка в Решение № 301 от 
18.12.2024 г. на Общински съвет - Шумен. /т. 17 от дневния ред на 

предстоящата сесия/ 

7.  Закупуване на нивомер. /т. 18 от дневния ред на предстоящата сесия/ 
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  8. Изграждане на алеи за управление на велосипеди и ППС от типа 
Индивидуални Електрически Превозни Средства (електрически 

тротинетки) на територията на Община Шумен /т. 19 от дневния ред на 

предстоящата сесия/ 

 9. Приемане на годишна програма за управление и разпореждане с имоти 

- общинска собственост за 2025 година /т. 21 от дневния ред на 

предстоящата сесия/ 

 10. Годишен отчет за 2024 год. За изпълнението на Програмата за 
управление на Община Шумен 2023-2027 г. /т. 23 от дневния ред на 

предстоящата сесия/. 

 11. Приемане на Отчет за състоянието на общинската собственост и 

резултатите от нейното управление за 2024 г. /т. 24 от дневния ред на 

предстоящата сесия/. 

 12. Отчет за дейността на Общински съвет Шумен за периода 01.07.2024 

г. - 31.12.2024 г. /т. 27 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

 13. Продажба чрез търг на самостоятелен обект в сграда с 
идентификатор 52132.205.100.1.2 по кадастралната карта на с. Новосел, 

община Шумен, на основание чл. 35, ал. 1 от ЗОС/т. 29 от дневния ред на 

предстоящата сесия/. 

 14. Учредяване на възмездно право на ползване върху общински 

поземлен имот с идентификатор 80546.201.2 по кадастралната карта на с. 

Черенча, на основание чл.39, ал. 3 от ЗОС /т. 30 от дневния ред на 

предстоящата сесия/. 

 15. Отдаване под наем без търг или конкурс на част от недвижим имот - 
общинска собственост за здравни дейности на основание чл.14, ал.6 от ЗОС/т. 

32 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

 16. Провеждане на процедура за отдаване под наем на част от имот - 
публична общинска собственост на основание чл. 14, ал. 7 от ЗОС/т. 33 от 

дневния ред на предстоящата сесия/. 

 17. Отмяна на Решение № 155 по протокол №7 от 25.04.2024г. на  
Общински съвет- Шумен /т. 34 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

 18. Предоставяне на ползването на пасищата, мерите и ливадите за срок 

от 5 календарни години, който започва да тече от следващата календарна 
година /т. 35 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

 19. Предоставяне на имотите - полски пътища, включени в заповеди на  

директора на ОД „Земеделие” - Шумен по чл. 37в, ал. 4 от ЗСПЗЗ/т. 36 от 

дневния ред на предстоящата сесия/. 

 20. Поправка на Решение № 296 по протокол № 14 от 28.11.2024 г. на 

заседание на Общински съвет-Шумен. /т. 40 от дневния ред на 

предстоящата сесия/. 

 21. Удължаване на действието на Решение № 85 по протокол №5 от 
19.02.2024 г. прието на заседание на Общинския съвет-Шумен относно, 

приемане на бюджета на Община Шумен за 2024 г. /доп. т. от дневния ред 

на предстоящата сесия/. 
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ТЕКУЩИ МАТЕРИАЛИ: 

1. Докладна записка № 93-00-3782/18.12.2024 г. от Васил Дамянов – 

кмет на с. Белокопитово и Веселин Тодоров – председател на НЧ „Победа 
2024“, с. Белокопитово, относно: необходимост от база за новото читалище. 

 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

 Приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за 
определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на 
територията на Община Шумен /т. 1 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

 Г-н Сунай Садък представи докладната записка, която е от предходно 

заседание на комисията и предложи да си потвърдят решението на комисията. 

 

 Г-н Петър Петров: Има ли допълнителни обстоятелства? 

 Г-н Сунай Садък: Не. 

  

Гласуване: 

 Комисията потвърждава решението си от предходното заседание 

по точката, а именно:   

 С 0 гласа „за”, без „против” и 5 „въздържали се” – ПК няма взето 

решение по докладната записка. 

 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

Приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на 
територията на Община Шумен /т. 2 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

 Г-н Сунай Садък представи докладната записка, която е от предходно 

заседание на комисията и предложи да си потвърдят решението на комисията. 

 

Гласуване:  

Комисията потвърждава решението си от предходното заседание по 

точката, а именно:   

 С 4 гласа „за”, без „против” и 3 „въздържали се” – ПК приема 

решението по докладната записка. 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 

Приемане на изменение на Наредбата за определяне на местните данъци на 
територията на община Шумен /т. 3 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

  Г-н Сунай Садък представи докладната записка, която е от предходно 

заседание на комисията и предложи да си потвърдят решението на комисията. 

 

  Г-н Ивайло Илиев: Г-н председател, нека всички точки, които са от 
предходното заседание да си потвърдим гласуванията. 
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  Г-н Петър Петров: Ако няма допълнителни обстоятелства? 

  Г-н Сунай Садък: Добре. Приема се. 

  Г-н Георги Георгиев: Приема се. 

 

Гласуване:  

 Комисията потвърждава решението си от предходното заседание 

по точката, а именно:   

  С 4 гласа „за”, 2 „против” и 1 „въздържал се” – ПК приема 

решението по докладната записка. 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА 

Възлагане на управлението на „ДИАГНОСТИЧНО-КОНСУЛТАТИВЕН 

ЦЕНТЪР I - ШУМЕН“ ЕООД /т. 15 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

  Г-н Сунай Садък представи докладната записка даде думата на г-жа 
Светослава Хайнова – зам.-кмет „Социална политика и здравеопазване“ да 
акцентира по нея. Даде думата на членовете на комисията за становища и 

въпроси. Няма въпроси. 

 

Гласуване:  

 С 5 гласа „за”, без „против” и 2 „въздържали се” – ПК приема 

решението по докладната записка.  

 

ПО ТОЧКА ПЕТА 

Промяна  в структурата в ОП „Чистота“ от 01.02.2025 г.  
/т. 16 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и даде думата на г-н 

Стойко Георгиев – зам.-директор на ОП „Чистота“ да акцентира по нея. Г-н 

Садък предложи тя да бъде разгледана и гласувана, даде думата за становища. 
Няма въпроси. 

 

Гласуване:  

 С 5 гласа „за”, без „против” и 2 „въздържали се” – ПК приема 

решението по докладната записка. 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТА  

Поправка на очевидна фактическа грешка в Решение № 301 от 18.12.2024 г. 
на Общински съвет - Шумен. /т. 17 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и даде думата на г-жа  
Десислава Петрова – зам.-кмет „Бюджет и финанси“ да акцентира по нея. Г-

н Сунай Садък предложи тя да бъде разгледана и гласувана, даде думата за 
становища. Няма въпроси. 
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Гласуване:  

 Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” – ПК приема 

решението по докладната записка. 

 

ПО ТОЧКА СЕДМА 

Закупуване на нивомер. /т. 18 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и предложи тя да бъде 
разгледана и гласувана, даде думата за становища. В залата не присъства 
представител на вносителите на докладната записка. 

Г-н Данаил Данчев: Първо на всички е ясно язовира не е наша 
собственост, не знам кой ще ни позволи да сложим там нивомер? Моето 

предложение е: кмета да организира, там така или иначе има мерене на 
нивото, среща с Напоителни системи мисля, че извършват замерването и 

общината да получава ежедневно, ежеседмично данни за нивото и да го 

публикува, ако щете на страницата на нашата община да е видно за 
гражданите и за интересуващите се. 

Г-жа Даниела Русева: Ежедневна информация има такава на сайта на 
РИОСВ само събота и неделя не се променя. Така, че всеки който желае може 
ад отвори сайта и да провери. По принцип по предложението има решение на 
ШАС от 01.09.2020 г., което е влязло в сила на 18.09.2020 г. и не е обжалвано 

пред ВАС, с което се обявява нищожността на такова предходно наше 
решение №166 по протокол №10 от 25.06.2020 г., тъй като две са основните 
основания: първо нямаме териториална компетентност, тъй като язовир 

„Тича“ не е на територията на община Шумен и нито кмета, нито ОбС могат 
да гласуват за територии, които са извън границите на общината и втората 
материална некомпетентност, тъй като този язовир се стопанисва от 
Напоителни системи и всъщност съда казва, че министъра на околната среда 
и водите, директора на Басейнова дирекция и за някой дейности областните 
управители са компетентни да осъществяват контрол и управление на 
водните обекти, но такава възможност няма нито Общинския съвет, нито 

кмета. Нищожността е най-тежкия порок в правото и от самото начало на 
приемане на административния акт той не може да породи своите правни 

последици. Аз съм извадила и старото решение първите три точки са 
абсолютно идентични като сегашните мисля, че само сума не е записана, но 

идеята е същата, а в четвъртата се добавя хидрогеоложки проучвания – няма 
как в язовир да се правят такива и второ доводите за териториална и 

материална некомпетентност важат също и за четвърта точка както и за 
първите три. Така, че становището ни е, че не сме съгласни. 

 

Гласуване:  

С 0 гласа „за”, 1 „против” и 6 „въздържали се” – ПК не приема 

решението по докладната записка. 
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ПО ТОЧКА ОСЕМ 

Изграждане на алеи за управление на велосипеди и ППС от типа 

Индивидуални Електрически Превозни Средства (електрически тротинетки) 

на територията на Община Шумен  

/т. 19 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка, която е от вносители, 

които не присъстват на заседанието на комисията и предложи тя да бъде 

разгледана и гласувана, даде думата за становища и въпроси.  

 

 Г-н Петър Петров: Аз присъствах на комисия по ТРСУ вчера където 

Богомил Петров обясни подробно за какво става въпрос и смятам, че това е 
нещо полезно за града ни. Така, че аз възнамерявам да я подкрепя. 

 Г-н Сунай Садък: Становище от администрацията? 

 Г-н Николай Колев: Становище ще получите писмено от колегите от 
ТРСУ и гл. архитект. 
 Г-н Данаил Данчев: Аз предлагам да изчакаме становището може да има 
невъзможност, може да има отлагателни условия? 

  Г-н Николай Колев: Възможно е да има такива неща, особено за парк 

„Кьошковете“. 

 Г-н Сунай Садък: Колеги, подлагам на гласуване докладната записка без 
становище на администрацията. Те така или иначе за сесия ще имат 
становище. 

 

Гласуване:  

С 3 гласа „за”, без „против” и 2 „въздържали се” – ПК приема 

решението по докладната записка. 

 

 

ПО ТОЧКА ДЕВЕТА  

Приемане на годишна програма за управление и разпореждане с имоти - 

общинска собственост за 2025 година /т. 21 от дневния ред на 

предстоящата сесия/ 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и даде думата на г-н 

Николай Колев – зам.-кмет „Икономическо развитие“ да акцентира по нея. Г-

н Сунай Садък предложи тя да бъде разгледана и гласувана, даде думата за 
становища.  

Г-н Стефан Живков: Здравейте, разглеждайки програмата има два 
имота, които касаят Царев брод за продажба под №120 и №121. Единия имот 
№120 се намира в ниската част и има подпочвени води и не е удобен за ниска 
строителство и ще се мъчим да го отреждаме за детска площадка. Втория 

имот № 121 това е точно зад кметството – складовете, бившата поща кой, кога 
и как ги е предложил тук за продажба нямам идея преди колко години. Просто 

искам да отпаднат от програмата. 
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Г-н Николай Колев: Това, че са в програмата означава, че те 
задължително подлежат, тъй като има интерес той задължително се съгласува 

и с кметовете за селата имота дали е подходящ за продажба, а след това 
минава и гласуване на ОбС. Знаете, че винаги сме ви искали мнението. 

Г-н Данаил Данчев: Ако кмета на населеното е против и той си каза 
мотивите защо въобще да фигурират в Програмата и в тази връзка аз 
предлагам тези два имота да отпаднат. Най-малко да не създаваме очаквания 

някой да пише заявление до общината с инвестиционно намерение. Така, че 
предлагам да отпаднат, ако общината няма нищо против? 

Г-н Златин Кайряков: А имотите, които сте ги внесли фигурират ли тук? 

Г-н Стефан Живков: Не. От четири години ги внасям всяка година и 

нищо не се случва. 

Г-н Сунай Садък: Г-н Живков официално искате да отпаднат двата 
имота? 

Г-н Стефан Живков: Да. 

Г-н Димитър Александров: А неговите предложения защо става така, че 
не могат да влязат? 

Г-н Стефан Живков: Няма движение по тях. Всяка година пиша. 

Г-н Николай Колев: Ние не може да не сме ги обсъждали, но сега не се 
сещам за кои имоти точно.  

Г-н Стефан Живков: Единия го дадохме сега за защитения център, 

другия остана с постройката, но имаше един, който трябваше да се раздели. 

Г-н Николай Колев: За постройката имаше там няколко неща, които 

трябваше да се отстранят. 
Г-н Сунай Садък: Колеги, програмата е отворена така, че всеки един 

момент може да се внесат промени. Администрацията нямате нищо против, 

да гласуваме колеги. 

 

 Гласуване:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” – ПК приема 

решението по докладната записка с предложението да отпаднат имоти 

под № 120 и № 121 на стр. 23 от Годишна програма за управление и 

разпореждане с имоти - общинска собственост за 2025 година. 
 

ПО ТОЧКА ДЕСЕТ 

Годишен отчет за 2024 год. за изпълнението на Програмата за 

управление на Община Шумен 2023-2027 г. /т. 23 от дневния ред на 

предстоящата сесия/ 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка, която е само за 
информация и предложи тя да бъде приета за информация, даде думата за 

становища. Няма въпроси. 

  

ПК приема за информация Годишния отчет за 2024 год. за 

изпълнението на Програмата за управление на Община Шумен 2023-

2027 г. 
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ПО ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТ 

Приемане на Отчет за състоянието на общинската собственост и 

резултатите от нейното управление за 2024 г. /т. 24 от дневния ред на 

предстоящата сесия/ 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и даде думата на г-н 

Николай Колев – зам.-кмет „Икономическо развитие“ да акцентира по нея. Г-

н Сунай Садък предложи тя да бъде разгледана и гласувана, даде думата за 
становища. Няма въпроси. 

 

 Гласуване:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” – ПК приема 

решението по докладната записка. 

 

 

ПО ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТ 

Отчет за дейността на Общински съвет Шумен за периода 01.07.2024 г. 
- 31.12.2024 г. /т. 27 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка, която е само за 
информация и предложи тя да бъде приета за информация, даде думата за 

становища. Няма въпроси. 

 

ПК приема за информация Отчета за дейността на Общински съвет 

Шумен за периода 01.07.2024 г. - 31.12.2024 г. 

 

ПО ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТ 

Продажба чрез търг на самостоятелен обект в сграда с идентификатор 

52132.205.100.1.2 по кадастралната карта на с. Новосел, община Шумен, на 
основание чл. 35, ал. 1 от ЗОС/т. 29 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и даде думата на г-н 

Николай Колев – зам.-кмет „Икономическо развитие“  да акцентира по нея. 

Г-н Сунай Садък предложи тя да бъде разгледана и гласувана, даде думата за 

становища.  

Г-н Сунай Садък: Становище на кмета на населеното място? 

Г-н Николай Колев: Това отдавна е предложено. 

Г-н Сунай Садък: Знае. 

 

 Гласуване:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” – ПК приема 

решението по докладната записка. 
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ПО ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТ 

Учредяване на възмездно право на ползване върху общински поземлен 

имот с идентификатор 80546.201.2 по кадастралната карта на с. Черенча, на 
основание чл.39, ал. 3 от ЗОС /т. 30 от дневния ред на предстоящата 

сесия/ 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и даде думата на г-н 

Николай Колев – зам.-кмет „Икономическо развитие“  да акцентира по нея. 

Г-н Сунай Садък предложи тя да бъде разгледана и гласувана, даде думата за 

становища. Няма въпроси. 

 

 Гласуване:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” – ПК приема 

решението по докладната записка. 

 

 

ПО ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТ 

Отдаване под наем без търг или конкурс на част от недвижим имот - 
общинска собственост за здравни дейности на основание чл.14, ал.6 от 

ЗОС/т. 32 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и даде думата на г-н 

Николай Колев – зам.-кмет „Икономическа развитие" да акцентира по нея. Г-

н Сунай Садък предложи тя да бъде разгледана и гласувана, даде думата за 
становища.  

Г-н Ивайло Илиев: Аз само искам да попитам дали сте разговаряли със 
зъболекаря, защото доколкото разбирам предходния проблем е бил точно със 
зъболекаря, а не с населението, а не с предоставената база? Дали ще се грижи 

за помещението? 

Г-н Стефан Живков: Проблема беше по-друг, психологически на 
доктора и да не влизаме по-добре в подробности.  

Г-н Петър Петров: Но има нов доктор. 

 

 Гласуване:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” – ПК приема 

решението по докладната записка. 

 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТ 

Провеждане на процедура за отдаване под наем на част от имот - 
публична общинска собственост на основание чл. 14, ал. 7 от ЗОС 

/т. 33 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и даде думата на г-н 

Николай Колев – зам.-кмет „Икономическа развитие" да акцентира по нея. Г-
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н Сунай Садък предложи тя да бъде разгледана и гласувана, даде думата за 
становища. Няма въпроси.  

 

 Гласуване:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” – ПК приема 

решението по докладната записка. 

 

ПО ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТ 

Отмяна на Решение № 155 по протокол №7 от 25.04.2024г. на  

Общински съвет- Шумен /т. 34 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и даде думата на г-жа  
Светослава Хайнова – зам.-кмет „Социална политика и здравеопазване“ да 
акцентира по нея. Г-н Сунай Садък предложи тя да бъде разгледана и 

гласувана, даде думата за становища. Няма въпроси. 

 

 Гласуване:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” – ПК приема 

решението по докладната записка. 

 

ПО ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТ 

Предоставяне на ползването на пасищата, мерите и ливадите за срок 

от 5 календарни години, който започва да тече от следващата календарна 

година /т. 35 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка, която е стандартна 
процедура и предложи тя да бъде разгледана и гласувана, даде думата за 

становища. Няма въпроси.  

 

 Гласуване:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” – ПК приема 

решението по докладната записка. 

 

ПО ТОЧКА ДЕВЕТНАДЕСЕТ 

Предоставяне на имотите - полски пътища, включени в заповеди на  

директора на ОД „Земеделие” - Шумен по чл. 37в, ал. 4 от ЗСПЗЗ/т. 36 от 

дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка, която е стандартна 
процедура и предложи тя да бъде разгледана и гласувана, даде думата за 

становища. Няма въпроси.  

 

 Гласуване:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” – ПК приема 

решението по докладната записка. 
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ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ 

Поправка на Решение № 296 по протокол № 14 от 28.11.2024 г. на 

заседание на Общински съвет-Шумен.  

/т. 40 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и даде думата на г-жа  
Соня Каменовска да акцентира по нея. Г-н Сунай Садък предложи тя да бъде 
разгледана и гласувана, даде думата за становища. Няма въпроси. 

 

 Гласуване:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” – ПК приема 

решението по докладната записка. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ЕДНО 

Удължаване на действието на Решение № 85 по протокол №5 от 
19.02.2024 г. прието на заседание на Общинския съвет-Шумен относно, 

приемане на бюджета на Община Шумен за 2024 г. 
/доп. т. от дневния ред на предстоящата сесия/ 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и даде думата на г-жа  
Десислава Петрова – зам.-кмет „Бюджет и финанси“ да акцентира по нея. Г-

н Сунай Садък предложи тя да бъде разгледана и гласувана, даде думата за 
становища.  

Г-н Данаил Данчев: Доколкото разбрах държавата с държавните 
предприятия и там където финансира изплаща минималната заплата с 
изплаща на стария размер и след приемане на бюджета ще доплати разликата 
със задна дата, а ние ще го направим от сега? Имаме ресурс? 

Г-жа Десислава Петрова: Да от сега. Имаме ресурс. Всъщност 
информацията, която вие казвате има развитие и вече получихме две писма 
от Министерство на труда и социалната политика, с които по ключовете 
социални програми механизъм лична помощ и държавно делегирана дейност 
асистентска подкрепа е увеличена часовата ставка спрямо минималната 

работна заплата, т. е. след този закон има развитие и от страна на държавната 
институция. Ресурса го имаме, закона изисква от нас, от вас при пълна 
прозрачност трябва да се извършват разходите в размера за миналата година 
2024 г. като тавана са ни приходите, но ако съберем по-малко приходи 

съответно ще извършим и по-малко разходи, това ясно е записано в 

докладната. Искам също да ви уведомя като икономическа комисия, че 
получаваме от страна на държавата по 50% от миналогодишните средства, 

които са ни гласувани, т. е. дейности, които са ни държавно делегирана 
дейност обезпечени с необходимите ни средства обезпечени с 50% веднъж и 

онзи ден още 50%, т. е. на 100% са вече обезпечени. 

Г-н Данаил Данчев: Т. е. 1/12 получаваме. 

Г-жа Десислава Петрова: Да и също така всички държавно делегирани 

дейности са си получили тези средства и съответно разполагат с тях. 

Г-н Данаил Данчев: А по предприятията тази 1/12, които ще харчат ще 
им стигнат ли до март месец? 
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 Г-жа Десислава Петрова: Така както сме си направили сметката ще им 

стигнат, като приоритети сме заложили на първо място на всички 

разпоредители както е записано в закона на държавата, както е и редно да 
бъде са заплащанията на трудовите и социално осигурителните 
възнаграждения след това всичко по приоритет нататък. 

Г-н Данаил Данчев: Става ясно, че сте събрали 2,5 милиона повече от 
ТВО и от данъци къде ще ги видим тези средства? 

Г-жа Десислава Петрова: От ТВО не. Ще ги видим в преходните 
остатъци на общината. Разглеждаме ги в момента. 

Г-н Данаил Данчев: Те нашите съграждани не искат да ги видят като пари 

някъде, искат да ги видят като инвестиции. 

Г-жа Десислава Петрова: Да като обекти. Само да кажа в тези 2 милиона 
и деветстотин хиляди, които са събрани на плана през 2024 г. около 200 000 

лв. са такса битови отпадъци.  

Г-н Данаил Данчев: Добре. На отчет ще го видим тогава. Нямам повече 
въпроси. 

Г-н Сунай Садък: Колеги някой друг, ако няма да гласуваме. 

 

 Гласуване:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” – ПК приема 

решението по докладната записка. 

 

ТЕКУЩИ МАТЕРИАЛИ 

Докладна записка № 93-00-3782/18.12.2024 г. от Васил Дамянов – кмет на 

с. Белокопитово и Веселин Тодоров – председател на НЧ „Победа 2024“, 

 с. Белокопитово, относно: необходимост от база за новото читалище 
 

 Г-н Сунай Садък представи докладната записка и  предложи тя да бъде 
насочена към кмета на общината за становище. Няма въпроси. 

 

 Гласуване:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” – ПК насочва 

докладната записка към администрацията за становище. 

 

 

 Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 13.30 

часа. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ на ПК:  

                       /Сунай Садък/ 

ПРОТОКОЛЧИК:   

/Галина Илиева/ 


